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OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT 

Remark:
Due to technical reasons (such as the shape of the Development), this plan has shown more than 
the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Adopted from part of the Draft Sai Ying Pun & Sheung Wan (Hong Kong Planning Area No.3) Outline Zoning Plan, Plan No. S/H3/33, 
gazetted on 9 August 2019.
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OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT 
關 乎 發 展 項 目 的 分 區 計 劃 大 綱 圖

圖例  LEGEND

發展計劃範圍界線 
Boundary of Development Scheme

綜合發展區
Comprehensive Development AreaCDA

摘錄自2007年3月27日核准之市區重建局餘樂里/正街發展計劃圖（編號 S/H3/URA2/2）
Extract from Urban Renewal Authority Yu Lok Lane / Centre Street Development Scheme Plan (Plan No. S/H3/URA2/2) approved on 27/3/2007

發展計劃圖版權屬香港特區政府，經地政總署准許複印。
The Development Scheme Plan is reproduced with permission of the Director of Lands. © The Government of Hong Kong SAR.
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OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT 
關 乎 發 展 項 目 的 分 區 計 劃 大 綱 圖

圖例  LEGEND

備註：
因技術原因（例如發展項目之形狀），此圖所顯示的範圍多於《一手住宅物業銷售條例》所要求。

Remark:
Due to technical reasons (such as the shape of the Development), this plan has shown more than the area required under 
the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
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摘錄自2010年3月19日刊憲之半山區西部(港島規劃區第11區)分區計劃大綱核准圖，圖則編號為S/H11/15。
Adopted from part of the approved Mid Levels West (Hong Kong Planning Area No.11) Outline Zoning Plan, Plan No. 
S/H11/15, gazetted on 19 March 2010.

分區計劃大綱圖版權屬香港特區政府，經地政總署准許複印。
The Outline Zoning Plan is reproduced with permission of the Director of Lands. © The Government of Hong Kong SAR.
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OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT 
關 乎 發 展 項 目 的 分 區 計 劃 大 綱 圖

備註：
因技術原因（例如發展項目之形狀），此圖所顯示的範圍多於《一手住宅物業銷售條例》所要求。

Remark:
Due to technical reasons (such as the shape of the Development), this plan has shown more than the area required under 
the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

圖例  LEGEND
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摘錄自2016年3月11日堅尼地城及摩星嶺(港島規劃區第1區)分區計劃大綱草圖，圖則編號為S/H1/20。
Adopted from part of the draft Kennedy Town & Mount Davis (Hong Kong Planning Area No.1) Outline Zoning Plan, Plan 
No. S/H1/20, gazetted on 11 March 2016.

分區計劃大綱圖版權屬香港特區政府，經地政總署准許複印。
The Outline Zoning Plan is reproduced with permission of the Director of Lands. © The Government of Hong Kong SAR.
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